
PROTOKOLNT xM8
PRZI]BIIGU SIISJI RADY GMINY ZIELONA G6RA

z dnia 25 krviernia 2008 roku

obrady sesji odbyry sie rv Sali obrad Urz9du cniny ZietoDa Cora ,
pocz4tek obrad godz. I I @.

Obrady XVII zwyczajnej Sesji Rady cminy Zielona C6ra otworzyl
Przewodnicz4cy Rady Goriny Herryk Walczak, laslepnie Przewodniczqcy
Rady Gniny pr4uilal lrzybylych na dzisiejsze obrady, w osobach W6jta
Gminy, Z-c€ W6jta cminy, Pam Krzysztola Srcczyriskieso Przcwodnic,qcego
Rady Powialu, Pma Adama Mllej! Konendanra III Komisariatu poticji,pana
Watdenara Michalowskiego KorneDdanta Miejskiej Sx.zy pozamej, paDiq
Skarbnik, PaDiq Seketaz, radnych powiatu, dyrekrorcw plac6\rek
oswiaiowych, kierownik6w irfemrow, dyrekrora cBP, Komendanta Slrazy
Gminnej, Koriendanta Cminnego p.poz, Panie i Pan6w sohys6w. mieszkaic6w
Gminy orz Paie i Pan6wRa&ych.

Po przywitaniu Przewodniczqcy Rady Cminy, poprosil o uczczenie minut4ciszy
pamiaa Sp. Marii Sztandera bytej dyrektor PSP w Zawadzie.

Prewodnicz4cy Rdd) Gn ny, srwierdzil qworum Da sali obrad obecnych
jest 15 radnych na stan 15 mdnych, / lisla obecnosci w zalaszeniu /.

Ad.2
Pzewodniczqcy Rady cminy. powicdzial ,ze
otrzyrnanego w zawiadomieniach, nie rmiej

Radny Jaroslaw Berent zslosil rvniosek aby w !k1.11 ppkt.2 omowia jako
pierwszy a pierwszy jako ppkt.2.

wiecej zmian nie zgloszono.

Pr/c*odr ' . /q- )  Rdd)  umir  )  / .  p"oooro$a t , /pg o Jsd , i  rn  o ,k  I  rJonego.

Za przyjeciem Miosku glosowaro 8 os6b.6 bylo przcciw, I wstuymala sie od

Pzewodnicz4c) Rady Gnriny odczytal porz4dek
fr€glosowanie porzqdku obEd wru ze hian+

pozqdek obrad nic r6mi siq od
jednak spytal czy s4 lfopozycje
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I'orzqdek obEd bstal przyj€ry 13 giosamiza,2 wstrzynaly sie od glosu.

Puewodniczqcy Rady Gnnry zwr6cit sie z zapyrdien
czy zgtasza uwaEi do fesci przebiegu protokolu ostatniej

Sekretarz odlowiedzial, 2e nikt z mdnych nie zgtosil
osobijcie iez nie na uwag.
Prolok6] pzebiegu ostatniej Sesji zoslal tftyjety

Na wst?pie Przewodniczqcy Rady cminy powiedzial, 2e od oslarniej Sesji Rady
Gminy, w okresie od dnia 4 marca nialem zaszczyl rcprezenrowania wysokiej
Rady w kilku uroczystosciach , a byh/1ol
-w okresie od oslahiej sesji tj.od 4 narca mialem zaszc4.t reprezeniowai
Wysoko Rade na nastepujqcych inprezac[ spoLkariach izebroiach,
w dniu 7 marca odbylo sie rozstrzygni€cie konkursu gminnego na

wielkanocruLpiame i bukiet zorganizowany fizez bibtiotek w Lazycy.
-w dnju 8 marca na zaproszenie Kola cospodyn wiejshich w Zawadzie
goicilem na imp.ezie z okazji DDiaKobiet,
'w driu 9 nraca skorzlslalen z zalrfoszenia Muzeum Ernog.aticaego w Ochli
na obchody Swieta,,Kaziukow",
14marca uczestniczylen w podsumowan trcjekhi "SzkolaR6wnych Szans,

zreslizowana przez Gimnazjum w Dzonkowie.
-w dniu 6 kwietnia obejrzalem pLzedstawienie wielkanocne $tkonaDe puez
dzieciz pnnkrLr bibliorecaego w Kiebnrie,
9 kwictnia wsp6lnie z kolesamizastapcamispotkllismy sie z Panem w6tem w

celu onowienia spr.wozdania zreali"acji budzetu eminy za2OA7 rck,
-w dniu 15 kwietnia prezydiuin Rady pono$nie spotkalo sie zpmem Wojtem w
celu uzgodnienia porzqdku obrad dzisiejszej sesji, omz omowienia udai
obecnie realizowanych,
-rv dniu 16 kwietnia uczestDiczylem w w]j4tkoryrn wldarzeniu a nioowicie
w przeglqdzie aftysrycznym dzieci w naszych przedszkoli,
-21 kwietnia wzi4lem udzjal w smuhcj uroczystosci pog.zebowej naszej
zasruzonej nauczycielkiSp. Marii Sztendery bylego dyrcktora PSP w Zawadzic.
-w dniu 2l kwietnia uczeshiczylem we wspolnym posiedzeniu sta{ych komisji

do Sekretara obrad.
Sesji Rady cminy.

uwag do protokolu,

przy 5 glosach

Rady.
\r dniu wczorojszyn prlsluchiwalcm sie

-wewszystkie czwar*i od ostahiej Sesji lelnilen

.brdJom Rad) Pos atu

ft1'/)



Niestety z r6znych przyczyn Die mogtein uczesb.iczya we wszystkich
imprezach, na kr6re zostalenr zaproszony, za co flz.tna\4n.

Przewodnicz4cy Rady spltal czy sqtyraDia do przedstawioDej intbrmacji.
P)aan nie zgloszono. radni infonnacje pr)teli.

Rady Gnin] zwrccil sie z proiba. do W6j!a cmnry o
sprawordania z realizacji uchrval Rady w okresre

Panie Prrewodnicz{cy !l WysokaRado I Sz.noMigo$ie.
Od ostat|ie.j Sesji Rady Gmin), zosLalo wtdanych t 26

" realizacji uchwab budzelowej z zakesu sospodarki finxnsowej

w sprawie sprzedazy lokali mieszkaLnych
22 lilca,

t{cznie 6 zarz4dzei wtym :
realizacji uchwaly budzeto*ej z zakresu gospodarki finarsowej *ydaro

l4caie 6 zarzqdzei wtym :
- 2 w sp.awie zmiany ukladu wykonawczego bud2etu gminy nlr 2008 rok, 2 w
sprawie aniany planu finansowego $Tdatk6w budzclorlch UrzQdu Cniny
Zielona Gom w roku 2008, zmiany planu dochodow i rydatk6w w budzecie
g'llny zwi4zanych z z wp.osadzoDyrni zmianami kwol dolacji celorych z
bud2etu, zmiany pldu finansos€go qdatk6w budzclu Urzqdu cminy ZieloDa
Cora,
- realizacji zadan przysiuguj4cych oryanorvi prowadzqcemu !Lac6$,kj
oswialowe - rydano 5 zarz4dzen doiycT4cych rv tym :
- : w sprawie zatwierdzenia aneksu do .nkusza organizacyjnego PSP w
Zawadzie na rok szkolny 2007/ 2008i PSP r Slaqrm Kisiehrie. 2 w sprawie
tnqlrowadzenia konkrB! na stanowiska dytukro.6$ w PSP w Przylepie i
Zawadzic orz I w spfawie ustalenia planu dofinansowania forn doskoralenia
zawodowego Dauczycieli, maksymalnej kwory dollnansowania oplat za
kszlalceDie o.az szczegolo$,osci i ibrm ksztalcenia ia ktore doftransowaniejcst

z zakes! realizacji uchwaly \v sp.awic zasad mbywania, zby*ania i
obci4znia nieruchomoici omz ich wydzierzawiaDia lub wlnajmowdia na
okies dluzszy niz: I lata *ldano l1 zauqdze'i dolyczqcychl

w tym w sprawie nabycia na rzecz Gminy ZicloDa G6ra nicruchomo(ci
potozonej w miejscowoici Pz)lep przehaczonej na pos^rzeDie dfogi
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w spnwic spEeddy die.uchomosci niezabudowanych Flozonych w

- w spmwie ogloszenie rykazu nicrrcnohodci niezabudowoych
premaczonych do sprzedab, w drodze przeraryu polozonych w Raculi,-wspn$re r , redzry paru) zo,du;e) ,  I  ie  podziearsch brdvl . r  pr l ) .
/ rorze 4 \ l4Dr \ rsret l  .  qu ,ud/ ,arern \  srr1.  e,
- wldano 2 zarzqdzenia w sprawach:
-  posolan'a kor r i  n ' ler igorp na $to "n ie o.v ier te l iJ  u, .c/ redo we
wsiach Zauada i  Rtuula

Ponadto w okesie ryD uczesrniczyleml
w dDiu 6 marca uczesrniczylem w sporkaniu Wojt6w i Bumistrzow naszgo

' w dniu 7.meca w bibliotece w l_ezycy odbyi ste konkurs na najpieknie.jszq

- w dniu 8 marca w Zawadzie odbyla sie urcczysrosc zwiqzana z obchodami
Dnia Kobiet oraz w Przylepie walne zsromadzenie jednostki OSp,
- \! dniu 9 marca w Muzeum Dtnograficznym \ Ochli odbyty siQ Kaziuki oru
posiedzenie arz4du OSP Zawada,
--w dniu 11 marca s,w No$Tm Kisjelinie odbyto sia sporkanie z okazji Dnia

w d r j , .  :  n d . c d  $  \ o $ e t  \ o t  o o b v . o . i e . p o t k d , i e d o , ) . / a . e o r g d r i / d c
poTJ /qdosfc/  o! /  4L,ur i (  q ic i r t ie w( $, i  Bd.r i towi" ,
- rr dniach 13 I 5 marca uczestniczyle.r w zjezdzie Wojt6w i Bumistrz6w ,- $,dniu 18 narca odbyl sia final konkuNu tlasty.zDego zorganizowdy puez
biblioteke w Przylepie,
- w dniu 28 narca w WOSiR w Dzonkowic uczeslniczytem !i konferencji na
Le''at lworzenia turysryki naterenie gminyj
- w dniu 30 rndca uczestniczylem w zebmniu wiejskim w ochli,
- w dniLr 6 krvietnia bylem uczestnjczylem w sporkaniu w Kielpinic
poiwreconym Misterium WielkanocDenu,

w dnju I I kwietnia wzi4lem udzia] w sporkanju zorgmizowanyn przez Liz{d
Mialta zwiqzanym z Dniem Ocnrony Zablrk6\!,

w dniu ll kwienia uczesl,liczylem w zorganizowanym przez Cditas Zawada
,,Niedzieli Milosie.dzia",

w dnju 16 kwietnia uczestniczylem w p,egt4dzie arqrsrycznyn dzieoi
przedszkolnych zorsanizowanych przez puedszkotc w przyiepie, oraz
uczcstn'czytem w posiedzeniu ZaEqdu OSP Przylep_
- w dniu l8 kwiernia uczesnaiczylem na konkuNie zwjqzanym z
bezpieczens$em w .uchu drogo$Ah z organizowanym lrzez psp w Sraryn
Kisielinie,
- w dniu20 kwieinia xczestdczylem w zawodach s Mi lsku.

t \
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,  
u  dnru - l  kh.crn;  !L /er r i !4 t -1  s  Sc. i ,  se i r rkr  $o-e$od,a.a

I  ubustueao.  d  \  dn i r  24 q Se.J i  po. !  I  / :e  onog6Fk eto

- J $ , d - r , , 2 - 2  
( u r c r l i d u  s p o d s n i r s  t  r a d . . t / .  / . + o u . ( i  o . . . . p i a  d i d o

'w an'u wczofajszym uczestniczylejn w Sesji Rady powiatu,
rd  J lo  s .e  r /  

^wa 
1e por ieaa r ie  spolk i  r ioaoc 

"g.  
ooo.  za,  I .orego p.4 j1o

p d D-&,  r i  -008 
rck.  pod e,d rc /  /o . r " td  o  pr4, r r ip ie  r iu  do b:cor j  r r  i rapu

rdndl r /act , .  l r lomaclJr : .  Wn oo* :ed/ , , ' .  /e  d^  UpfoL \4Ja/a toes idc-o
ztozylismy 

.6 ..wDiosk6w pfeselekcyjrych, Dajw,r(sz4 szds€ many na
olrzymanie Srodk6wnaremont Swietlicy i bibljoteke w Zawadzie.

Po om6wieniu spmwozdmia .Wojr zwr6cit sie z prosbq do Zdr€pcy Wojla. o
o?/enkc i i  a1 . i  _edi r t , , " r  /  pr lc t .c .d  r14oy poqi<, / r r

wskd^rq.  tdk ie  q)  r /ad l i ra . / l  od j  o 'd ,  kLo . .  re ,Ln ic^ .  q  r1 , . , :  ar ln  (o$ej .

Pr leuod c /q. )  Rao)  Crn i r )  fy" tc4 d t  ,dn:d oo pd,  Wo.d.

.P?ew$nlcz! ,  Rdd)  un n)  D\ ra '  . / \  /o . r3  j  Lo/ ierone oopc. ip . / i  1
Inrei?eracle zgtoszofe na oslirniei sesi .
W6jt odpowjedziai ze tak, bezposredDio na Sesji .

P?+oani -2 . \  Rad\  Cni IJ  . ,uro. : l  . i i  /  t . . ,D1 oo Ko,-e.derd .
K o m i c d k u P o l i c i  o p r / e d , r a $  e n ; e r D o n u  / d / a " n p o , i . , w i u 0 7 r c , { r
\ d  s . T o ; e  K o m e  o J n ' P d n  A o d ' 1 4 t e t .  o j $ : a o , ? . t  / e  r i n i o n )  , o ^ .  b ) l
ro l ' rJ r ,  u  rendenl i  o?e. r toc/o.c .  \ iqepni .  DJ1
Konerdant szczea6iowo on6s,ilposzczeg6lne n'koczenia.

P o p e z e n L a . i :  P  z ( . o o n i . z q . )  R d d y C T i r ) . D q d t c 4  ? p ) r d l i . .

Ratuy Ireneusz Rypson, spytal co zrobji z pijanyni osobani. kt6re o godz.t w
noy uz:rdzajq sobie mjdy srodkcnr u,si, nie reagujac na prosby o
zalrEstanie. Jak widz4 policje wjezdzj{ sobie na podw6rka i ;aji si€
bezkarnie, poticja zna ich nwiska ale nic nic rcbi.

KomendaDt iraanil , ze kazdy obywatel ma
przypadk! i prosi aby tak z.obii. wyjtcmy w6wcas

prawo zgiosT-enia takiego
natychmiast latrol policji.

l



R.dr  d  Anronrn"  A-o.o/$ c / ,  SJq. / r  |  $ : r , .urqc do pand prauu/da1 a

z _ o r d t d . a e  r e 1 "  t l e t  s ) r . J J  / t o d / r e i  a p  r \ r n  / ! i  p a n o \ F / o r " i
osadzeni w wiezienhch, i dlaleso ucichty kradziezc ate teraz nam infomacjc z;
l l  f l : i  1  ' , ,  . a .  q T , , y c l  D i  /  r ) .  I  \ r e . c r  / d . / : r a r r ) . (  o . a / o  b d c ,
Dor, .  .  b)  o  oco l re  u iddon o k .o  rao l i ,  .^  krdd.  :c .  r  n" r ,e i r iq
p - " 1 ^ d o s d  

, b ) l  
i n . n r  o .  n i  , e  - e  w . s # , , !  n . .  r  . / i o d r . w o . .  . 4 , , r' r e d 4 q o  / o , r d t o  f , , o p o r e .  r -  r . /  h ) u  w n o m  o a p a o k r  " r ,  r c n i  ,-  e 'Jd icy /  lo l (ga \ ro(4 i . / : .  ur .u .k  dr )  rb \  o-^na. .1 ie j  .  . r ,  q

rygoorrLr  Dn.kc pa l . r l  {  gud. in . .h  oo, r lJ  " r . .01) .  .  od LJ" /du o)  ro
p o t f l . i d l , ) . h . p @ ' . o $  a  / c h - o  r u a p o . t o . . i o l c n  - i a , i o r o , " 1 o , 1 "
( r F  r / r  / . . r t  l a r ( o r v /  r i n .  d t _ r e g o  i e . r t o r J . d  o . o . b c  o  L . / \ r r J  c p J r o .

Przewodnicz{cy Rady cmin), zurocil sie z
Miejskie Pana Waldernara Michalowskiego
mrom&J' o stturc @hbny p.poaroNej na

Na wstapie Pan Waldemar Michalowski, podziet owal ,a wsp6iprace a rat2e za
. 4 1  e  s . f e r o n e  d  a L a r  o  1 o r  c , \ . t r  . ? /  p o . a m ) c ,  t o c . ) r  / t o . l t
w)- /e-pJr4co nl ,  r " te o d/ id id,1.1 /d.oooiei  sua4 ro/daej  u ro, l
2047.
Do pF/enLd. ' i  f r7e{oo, . /a-)  R.d)  Crni .  \  sp)  . , t , / r  .a p\ .dr i r .

lnlbmacja zosLala pzyjeta.

P r ^ ' o d r  c - . )  R d d .  ( r m i r )  . w r o r i  .  e , ,  p r o , . .  d u  K o m c r o , i d  ( r r n i r n e g o
o c l r o n r  P , r . i . '  l o /  r o u e  o  p , / e r . r b \  e n i e  i r  t o . n r . r l  o  J ; t d i . ; l
r d n o , r e (  O s P  ,  -  , , .  l . o  r e n d d  r r . r i  r y  o c n r o r l  o ; " ,
Jan Rusak p.zcdsrawi] w formie mutrinediatlej intonnacje o dziatani;ch OSp
na tercnie cniny Zielona c6ra.
Pzewodniczqcy Rady Cminy slyral czy s4pyranja.

Radna Atonina Ambro2ewicz, Sawcak spytala czy w cjnnrie jest orkiestra

Pan].Rusak odpowiedziat, zejeszcze nie atc Dieq,kluczone ze bedzie. byla w
P.zylcpie ale juz nie dziala.

Radny la.oslaw Bcrcnr spyra], kiedy w Ochtj bedzic usuniqle
ptelrocilo lcmal byl ju2 zglaszany.

lrosbq do Kotnendanta Stazy
z prosb.l o przed$awienie

teretue mjasra i gminy Zietona

7
i I

/ t
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Pn Rusak idlowiedzial a Lakiego agtoszcDia nie mur.

Radny Jaroslaw Ber€nf powiedzial Ze drzewo osobij.ie
Zetecki.

RaJn. J. /eeck -  d /e.o , id l .  oeda o8.roJc .  re / rdnie (onrLnare
zgrosra poqi i rnd lednostka z Och i .

Wiacej p),tan nie zsloszoro.
lntbnnacja zostata przyjeta.

Ad. l0
P?-sodniczc)  Rrdr  L , r rn)  /erc . i  i .  /  pro lb . r  oo Ko, ,n ,J tu , r .

Pn-o/dTi3 /  pm.)  s l f r / )  d  'oo -o<
Ko-mendant Srmzy cminnej, przedstawil sprawozdanic z pracy srrazy
2007/ spnwozdanie w zalqczeniu.

Rsdna Jozef Barra powiedziat ze tzy niesi4ce remu prosi] o konx.ole na
jediej zposesji, mineiy rey n esi{ce inadal ram nic sie nie robi

Kom€ndant odpowiedzial ,2e byl ram jest ustatony wlajciciel , jedyDy problem
to niemoznodi jeso ..iizycznego namierzenia.,, jak rylko uda si9 to zrobia
przysl+'ury do czyrnosui ope.aoyjnycb.

Radny Jaroslaw Berent , jakie jest xyik konrolina osiedtu ostoja.

Jaroslaw Biemacki, odpowiedzial .ze kontrota zostata pEeprowadzona j s4 to
wody opadowe i s4 odprowadzanc do rowu, jesr ro uzgodnione wtdjcjcjelen

Rad) Cm n) poprosi l  ah) p)rani i

ltadna AntoniDa Ambro7cqicz
mogh zadawaa pylania aia nie ,

wlQcej plrm nie zgloszono .

PRZEWRA

Sawczuk - powiedziala
ro dziQkujQ obcjdzic sie.

Przewodniczqcy Rady cminy pr.y$iral przybytego na
herbu i ltagi Cminy prolesora Witolda Sl.zyze$skiego.
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PEewodniczqcy Rady Cminy powiedziai,
Profesora prosi o wyrazenic zgody aby

Znida zostlla przyjeta iednoslo<nie

Nastepnie Prewodnicz4cy Rady Gniny lowiedzial ,ze pienvszy projekl
uchwaly zsodnie z lzyjetq zmian4 porzqdku obrad dolyczl przyj€cia projeklu
herbu i flasicminy Zielona c6ra.
Preaodniczqcy Rady cniny oiniadczyl zc prcjckt uchwary by] szcz€g6lowo
omow'ony na wczorEszym posiedzeniu komisji, poczym poprosi] lrofesora
Strzyzewskiego autora pmjekru o komeffarz.

Na wst€pie profesor powiedzial ze proponowany herb i flaga odpowiadajq
w)moe{ hcraldycaym , znall jaKm cmnh doLychcas si€ postugiwata iaktm
wlmogom nie odpowiadal. Nastepnie profesor Stzyzewski, opowiedziat
historia powstaDia proponowarego herbu. podkreslajac ze sq tuisle zsss.jy
twozenia herbLr oraz okrealona iio3d kolor6wjakje sie wtrerbie mogqaaleza.
Winoroil umieszczona w herbie zwiqzda jest z 1ym i2 na poczqlku XX wjeku
Da terenach.asz€j Gmin) znajdorvato sie bardzo duzo wnlnic, ponadto laLorosl
w herbie ma 17 gronek. Herb i flasa sq koloru zielonego pol:rczonego z

Po wypowiedzi lrofesora St.z)2ewskiego Prrewodniczqcy Rady Gn;ny spyrai

P€dna Antonina Anbrozewicz Sas,czak powiedzjala zc ro nie latoiosl a ki66
wlnogrona spytala czy w herbienozna umiesci6 napis cmiraZiciona
G6ra.

Profesor Stzyzewski odpowiedzial Ze jczeli napis bedzie poza tarczq 10 moze
bye na tafczy nie moze bycnapisn.

Wi€cej p],tan ani uwae nie zslosT-ono.

Przewodniczacy Rady cminy poprosil Przewodnicz4oych Komisji o opiri€.

Radna Hanna Wysocka Przewodniczqca Komisji
Infrasauktury i Ochrcny Srodowlska powiedzial ze
uchwaly zaopiniowala pozltytrnie.

ze z uwag' na og.aniczony czas Pana
!pkt.6 w punkcie ll on6wii jako



Radna Antonina Arnbrcawicz- Sawcruk- powiedziala 2_e Komisja potiryki
Socialnej, Zdrowia. Praw c7-lowieka j prawo.z4dnolci proiekr uchw;ry
zaopnriowala pozfywnie.

Radny Wieslaw Kuchla Przewodnicz4cy Komisji Ojwjary i Kuhu4, ojwiadczy]
ze komlsjaprojekt uchwaly zaopiD ios.ala poz),ry$ Die.

W6jt cminy, powiedzial ze ma nadziej€ iz przyjacie herbu jest dobrq oznaka
pzyszloici gminy, z as"c/a Ze zbliza si€ l5 lecie gminy, a dla iieklorych
nasza Gnina j esl ,jlakomynf' kqskiem, nasrgpnie W6jrpodziekowal za pzyjecie

Pftewodniczqcy Rady popfosil o Wegtosowai te projekru uchwab,

Uchwala zostala podjata jednogloanie Uchwala Nr XrX/ 1,15/0E.

2l
Przewodnicz4cy Rady cminy powiedzjat, 2e drugl prcjekt trchwary doryczy
zmiany uchwab w sprawie wielolctnieso programtr inwesrycyjneeo w cninie
Zielona C6ra na iata 2004-2013. Przewodniczqcy Rady cniny olwiadczyi, ze
projek tej rchwaty szczesolowo byl omowiony na posiedzeniu komisji
, ie , ,  , 'n i  i (Jna,  -  / -sudr c/J. )  qp.  ,d l  .4 . . '  ,  v  rer  .

Radny Wieslaw Kuchta zglosi] $ ni.sek o \lykreslenie z zalacznika do uchwaty
w zadaniacn inweslycyjnych Komunaheso Zakladu Coslodafczeso pkr.2
wykeslii bLrdowe oczyszczalni iciek6w na osiedlu Ostoja.

Radny Jarostaw Berenr $t'jaSnil, ze budowa oczyszczatni 6cick6w na osiedtu
Ostoja a 1,5 mln zl bo o rakiej kwocie nowil dyrcktof Ktin , podcz4 \,lzji
lokalnej dla 60 rodzin ok. 240 nieszkancow . w)dajc sie nieracjonalna z
ekoDomicznego i spolecznego puDldu widT_cnia. wybudowlnie przydonowej
oczyszczalni Scick6w pr?.y sprziaja.cych warrkach terenowych j to bardzo
waznc to kosz14 rys. zl, dla 4 os6b. \\ydaj{c t,5mlnztna wybudowanie
takich oczyszczalni w najmniejszych micj3cos,osci.ch, kt6rych smnra rie
bedzie w $die skanalizowai w ciqgu najblizszych lnr. moglo by powsraa j80
pEydomowych ocryszczalni 6ciekow. dla ok. 1,5 qs nieszkdc6w. Na
ulrzynanie tych oczyszczalni Grina nie ponosila by zadnych koszi6w a
jedDocze$ie w minimalny spos6b obci€alo bl budzery donowe .W€
wsiQlnym wariancie czy nrac.tu) 500 ty, co jcst przep.asaDr bzdur4 kosa
oczys?czalnia na I mi€szkanca osiedla Osloja ro kwora 2100 z] na r osoba, p'_l
wldatku rzed! I mln zl, a jesl 1o krvota bardzo prawdopodobna e.z.asta 10 do
kwory 4200 zl na I mieszkanca rylko i '!_arqcznic k4 o+dta.pzyjdtrj4c

/ i -
l t  " l:7
lhf /



rarbrdz:c j  p  
"soopodot , rD 

t r .  I  oLdou)  oro ! .  poJ r {age s / -o . .  \er  j  .os , / r
b  rd .u+ oc l )sr !7ahi  ld  L  mie.  / tar  ca v  ,wsr ie  Jo u D nole e7 ro  b) i  j
. ) \ .  D lareto D?rporn . r  /e  ko /  ,  d .u) l  o . )oorJLe J f4 /c / r t1 i
.c rcro\  o  N, , ,1 .  \ ie  mo\ i r - )  rL  o  '  o . / ) . /L- t r  .  d  c  t . r?scr .  oo o,d o
taka kwolajest nie osiqaniecia, ro,mawialem wczoraj z inweslorem z Lpzycy.( . b D  o o s ' e d / d l .  r c 1  r k  | a r b 3 r d . : e r  - " a J * .  p , r  L i ; hq a r u n ( d c h l . o - e r i c k o l o L , . / o - d o q a n i c -  d . i c , o . / )  r / . i n : .  o  a .  , e g o  n i e
buJoia.  r r  .  eh .ooh.  ne .a  o ldreco ,c  r ie  b  rd ,  em\  dtJ  c" r .  s . i .oudi ;n , , \
Ja oa q. r re  grup)  r r .c \ / \an.oe.  I  .1o/e dte re tso p.n pr leuodr . .€" )
Komisii Rewizyjncj nie dat mi sposobnojci lego sprawdzia jesr to efefr
wykrycia wielu rieprawidlowosci lrzy {)-dawaniu decyzji na budowr tej
pseudo siscj, o jej odbiore i eksptoakcji . Jak w og6le wygtqda ta siea,
chcialbyn 10 Pusrm pEedsrawia, sklada sie ona z 22 buOynra* poarq--uny"r,
d o s T o n e j  a N  . o i . r u . e j  : ( . b r o - l i t i i l  b e / o d o b $ o r )  I  o p o j c  r o . . i
l 4 -  .  l 4 m  / \ , o r r c , ' o r z y . . d i d  r o o l i r . . / d e . r d o h . n d  \ i e k . i o . i d e c ) 4 ,
o varunkrch zabudowy w grninach a doiyczqcych budynk6w mieszkatnych
/Jecd odproqcd/en e . . :ekoq to"poldr  1c,  Jo. /c /e t r ) .  ,  /oru I  iko$ oo
l 0  r _ . . 4 1 i  4  o . o b v  t 0  d  r r  I  d r D  I  n .  \ s  r e g o  - . / e t i c / r i l s  l o  u - l . L o z r n r c
kanaftacyjne huanie zwua siecia mozc obstuzyd 6 os6b. Wszyscy
mr.Tld lc)  usi  Ort  . '  / "  $\ id k ien o. iedt  O.oid p€.4.  r  qtqo? pt)  |  )chr lec4"ro,c.  15,  z n .  jd l ie bed.  ic  sy.  n)d. .e, ie /e o. / r .  / .  t . . .  abrd/ i .
wybudowana dla ludzi, kl6zy za wywoz I mr niec4srosci ptac.l nicwiete
ponad 3 , . ko/ysr4j{ z dopiar gminy do kudcgo men.a. I na koniec jesti
chodzi o sprawiedliwosi spolecznq, to jeszcze jedno Drate por6wnaDie,
loroMajmy budynek komunalny, do osiedla Ostoja. siea toatct w budynku
komunalnym przylqczona j€st do wsp6lDcj rury kanalizacyjnej, na osiedtu
Osloja r6Mie2, w budynku konunalnlm siei zakonczona .jest szczelnym
zbiomikiem na piynne nieczysroici. na osiedlu Osroja r6wni€2, r6aic nie nra a
jednak.Na osiedlr Ostoja nieszkancy placq ok. 3,20 zt. micszkancy domu
kohnnalnego czesto lbodzy, pokrzywdzeni przez los . cz€sto koEystajqcy z
ponocy spolecaej plac{ 15 zl, solqco zitem prosza Ednych o pzeglosowanie
tego wniosl-u .Dziqkuje bardzo. I jeszcze jcdDo, w obu przyladkach odbiorcq
nieczysloscijes! nasz Zaklad Konunalny .

ctu 500 tys / ,

nkicm Komisji
aby zgodnr Y

. \ i

rrlowej w mitici

l.tu.*r"ud . o' /

r l
_ r:l

Radna Antonina Arnbrozewicz SoBczak- wsl
tablicy, moje razwisko zostalo wywolane gzcz r:
dlt€ktor nie porviedzial, ze oczlszczalnia b€dzie k
1 150 000 I 200 000 21, jak na mzie wprowddzil
zebysny zostali poslawicni przed trktem, ze o
$,ybudowma i Dastepnic kare si€ nanr glosorvai
niejsce laklc przy budowie boiska czt nali spor
podstawowej. Dalej ciqsn{i rcnat, fakryc,rie j
Rewiajnej, chcialan bafdzo zaloznai sie z dc



$mFnnm agroswai. Uzys,a siQ stowa koatizacja, ja si€gnelam do
ercyt lopedi i  .o ro /na(/ l  toso Li . ta. id er . ) , { toDedid noqi ,  /€
Kanar/r .  ta.  te.  -ouc/8J t ;ed) j . ie t  i  nb1" dd  ̂ . /ys/c/"  1 i  scre^ok,  otr  In l re
na,  osedru unoa lo ic . r  "un fo,o/ . rd {  arod/e q (s4a,- :e . : ,et  t ,
zd, \mvond .?arnbp r  o poienuor r , /  m .  do I  ore rr  oc/  q i5(  e ool tdd_r j
, "  . ' *T . ,1r , i9"  .  ,  /e ,e ptdcer) / t  /s  rer  La powr6ce ao oor-uneroi ,
:oDcr 

jd lo l (omi, i  R-s i4 jnd e I  ost  :m) .prd. \d/  c.  | 'om,s a Re$i4 ra
/ todnE z Lci \a la R.d) Cmin).  Do.ra r  h)-  /eol ,n.  do t t  . ,_, ,  

"  ^ , t r ,
/ w o r d " n d 2 k u e r l i d c 4 ,  J , / s  t $ d r L t e d s  c n ^ a e  i l . r  Z e p o $  n n a  b ) c
z*ohla s k. .n. , t "  \d Ko.r  s, i  .ozfd ry$dre ov,r  :  pur] ,  1 .  "br t rLoiuno 3 wotra 7a | |oDn - to.u.r i3rn.  laro :a_ (co) D. /e /  r "nr  oo 2 p-nku
czylj.rprawdzenia dokumentacji, pan przewodniczqcy Konisjj Rewlzyjnej
oglosii , 2e itkluczam pa.a Bcfcnia z trdziatu w pusiedzeni; Komisjl";c;

n i e i . 4 m c 7 )  r : c .  a  1 "  / n d t  p , o r e . u  p o . - u ^ u i , a r v 1 l s . z u c z e - n i  z e r . a  *
Ko'  s, . .  *o m /dalrn,  Kod is id I  e /o. . , td aon,  .  Jra.  a,areeo pp,chy a,n
s f  o o  u n r o s k u  I a l q  R d r g v  K . l , L )  .  r . $ " g i  n J  r o  / e  1 i p  o d , o  r f
moz rwoscr sprawdzenra dokLrnenrow

Po dal .4 dy,k,  . j  {  < o,e sto.  rdord i  r .d, r  t . .n smorer .  J"- . . td{  Be,e1L,
v ec, , )+a$ ldrga.  ,  Rrdna HamJ \ i , .octd.  ddr)  t , . " !u Bere1,  ootros, l  o
przegrosowmre jego wniosku, podkrestaj4c iz lemat zasadnojci budowy
oczyszczalni z8losii juz 8 miesi€cy tenu.

Radny Mieczysiaw Jaraas-poprosit pzewodnicz{cego Komisji rewizyjnej o
przedstawienie stanowiska Konr isj i Rewizinej

Radny Tadeusz Borek- odczytai prorokot z posicdzenia Komisji Rewi?_yjnej.

Po odc^lanir  proLo.o, .  p?e$odr i .a.)  t?ddy ,  T i r ) .  polros,  o
prTeglosn$in p qn o.kr  /gto! /oneoo p"/e/ . .J  eeouic. td$dK.h.e.

Za poprawkq glosowalo 8 os6b, przecil, bylo 6, I osoba wsrrz_ymala sie od

Przewodnic?4cy Rady cntny poprcsil pr_cwodnicz4cyctr Komjsji o opini€.

Radna Hrtra Wysocka Przcwodniczqca Konjsji iludzeru. Rotnicrwa,i
Infrastruktury i Ocnrcny Srodowiska powiedziat, a koilisja projekl
uchwaty zaopiniowala pozyrywnie bez zgtoszonej poprawki.

isja Pol r) liAnlonina Ambrczewicz- Sawczuk lowiedziat ze Ko
Socjalne.j,Zdrowia. Praw Czlowieka i IJrarvorz.!.lnosc
zaopin'owala poz)lavnie . I

!(
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R d d r )  $ , e , t d u  K ( , , & p . e { o , n i , 1 a c r  ( o .  r j i O : s  a r )  K r h . n o " \ i J o c 7 ) l
-  

/e  (o  r  sk  p rorF \L  rh$db /dop: r  osd i / fo l r rJu , :e
Przewodniczqcy Rady poprosit o pr,_e-qlosowani; prcj;k!u uchrvaty.

U. I$1"  
.  

76."1 '  podierd E g. . ,a .n  /a  * )cotdre
l b e r e r ' . n . q n b o , , p \ . i c l  \ o \ \ / , .  t n a . /  S r o c 4 l s k i , t a c ( (

Rusinski,lrendv Rtpsor,MariusT Rosik.Tadeusz NasltrQr.w'cslav K!c;d a
!Lec'w,2 wstrzymujqcych si€ i I nieobecnej -Uch\lala NrXt)i/146/08.

3l
Pvc*odn./dc)  Rao) Cr. i  r  po{ ied/ idt  /e kote:r  .  p.oter .
ud l rFrer I  AL i .oLr .o  r -  wd i lou  C ly l ,  . r0 - .  , t  I

Na rvst9pie \yojr cDriny powiedziat, 2e sDrrwozoanre
pzekazane w ustawoq,m rerminie czyti do dnia 2tr marca , rv
spr"{o/ddr /o. . lo o. /e1. , /aq( do RJO ooc") .n |  |  ed.  }  |
lor  mre,nrul r imedir lne .

)  
- q " l e  % r e q m l  . / , . )  R . d  u , i r ) .  / . , o . ,  " : e  /  r r n . o L  o o' ' le^odr . /4-ego I \or  r i  Re / \ incr  o JoL4r.n ic { , i ,  tu (_ s l i

przekazanego do zuO o udzielenie absolutorium WojlowiGnjny nafok2007.

Radny ladeuv Btrek-Pzesodniczqcy Komisji Rewizyjnej odczytat wniosek
Kornisji Rewizyjnej dolycz4cy udzielenia ahsotutodm wojr"*i c.i.y .o .or.
2Q07.

Dalej W6jr.cnin) odczyrai uchwall RIO, w sprawie opinii o przedto2onym
spra$,ozddiu z slkonaria budzeru Enlny za rok 2007/uchwala w zataizenid.

Iro odczltaniu uchwab Przewodnicz:tc) Itady GniDy, odczltal rownicz
ucnrrate RIO w sprawie opnrii o sDiosku p.zcdto2onym do RrO o udzietenie
absolutorium W6jroBiGminy za tuk 2007/ uchwala w zahczeniu/.

Przewodnicz.Lcy Rady cminy popfos i1 przewodnicz.lcych Konis.ji o opinia.

Radna Hanna Wlsocka Przewodniczqca Komisji Budzeru, Rotnictwa,i
Inftaslruktury i Ochrony Srcdowiskn powjedzial. /e komisja projekl
uchwab zaopiniowala pozytywnie.

Radna ADloDiDa Anbl ozerlicz- Sawcak
Socjalncj,Zdf owia, Pms C,.towieka
zaopiniorvala pozlywnie .

tualcdzia l  2e KornisJa Po rryk i
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Rddnr ,  $ lc" ldw K nf ra  Pze4ooi rc /dc)  Ko. r  s  iO.$ iory  K j t l ryos. idocT) l
7e Kon s  a prore\ r  r .h$db /dnni r inuAt i  pory1)ur :e

Przewodnjczqcy Rady poprosil o przeslosowanie projektu uohwaly.

Uchwala zostala podjela jednoglo$ie Uchwala M XtX/j4]l0s.

ftz€wodniczqcy Rady cminy, podziekoivat panu Wojtowi i pani Skarbnik za
\rfkonnie budzetu crriny za rok 2007.

Wojl podziQkowata Pani Skarbnik ,kierownikom referar6w i jedno$ek
orgdizeyjnych za przySorowMie materjal6w do sporzqdzenia sprdwozdeia.

4/
Puewodniczqcy Rady Gnjny polviedzial. 2e nastapny projekr uchwaty
dolyc4, aniany budzelu gminy na 2008 rok. przewodniczqcy Rady Cminy
oswiadczyl , z prcjekt tej uchwab' rnwniez by] omowiot na ;spolnym
losjedzeniu komisji. Przewodniczqcy Rady spyrat czy s4do niego plrania.

Radny Tomasz Sroczynski- slyrai ,.karl i odszkodowania,' !o rylko oplara za
pEejete drogi.

Pani Skarbnik wyjasnila, ze lak to setylko odszkodowania za drogi.

lnnycn pfai nie zgloszoDo.

Przewodnicz4cy Rady cminy poprosit przewodnjcz{cych Komisji o opinie.

Radna Hanna wysocka- P.zewodniczqca Komisji Budzetu, Roinictwa,l
Infiastuktury i Ochrony Srodowjska powiedziat, 2e tomisja projek!
uchwab zaopiniowala pozrlywnie.

Radna Arlonina Anbrozewicz- Sawczuk powiedziat ze Komisjapotiiyki
Soc.jalnej,zdrowi., Pmw Czlowieka i praworz4dro$i piojeki uchwry
zaop'niowaia pozltys,nie .

Kuchta-Pizcwodnic,qcy Komisji
n projckt uchwaly zaopiniowala p

Rady loprosii o p.zcglosowanie
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U . h { d r d  / o r d l r  ! o r . c ' d  r ' . )  t l  - t o . , c f  / "  2  g , o . i e  D r l e c i u n ) . h .  I  o . o L r e
f ieobecnei  U!hNala NrXI) ( / laS/08
5/
Przewodnicz4cy Rady Gniny powicdzial. ze Dastppny projekt uchwaty
doryczy nolnienia przedsiabiorcow z podarku od nieruchoino(ci na tercDie
Gmlny Zielona cora w ramach pomocy de minnnis. projekr uchwaly by1
szczegolowo omowiony na losiedzeniu koDrisji, demniej jednak
P.Tewodniczlcy Rady cminy splral czy s.tplronia.

Prewodnicz4cy Rady cminy popros ir Przcwodniczqcych Komisjio opinie.

Radna Ha ia Wysocka- Prze$,odniczqca Konisj i Budzetu, Rolnictwa,i
lnfrasl,"uktury i Ochrony Srodowiska powiedzial, ze konisja projekt
ucnwaly zaopiniowala poz)'tywDie.

Radna Antonina Ambrozcwicz Sawczuk powiedzial 2e Komisja polirykj
Socjalnej,Zdrowia, Praw Czlowieka i Prsworzqdnosci prcjelrt uchwaty
zaopiniowala pozllywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiary i Kulrury oswiadczyl
2e konjsja projekt uchrvaly zaopiniowala pozfyrcnie.

Przewodnicz{cy Rady lolrosjl o przeglosowanic projekru uchwaty,

Uchwaia zoslala podjqta jednoglolnie Uchrvala Nr XIX/] 49/08.

Przewodniczqc) Rady cminy powicdzial,2e kolejny prcjekt uchwab doryczy,
zawarcia lorozumienia miedz-ygmiMeso, lrojekt uchwaly bll omawiany na
posiedzeniu komisj i niemnie.j .jcdnak Przewodn icz{cy spyral czy sq uwagi .

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosit Pvewodnicz{cych Konjsji o opinie.

ial, z
BHanna Wysocka Puewodniczqca Konisji

Intrastruktury i Ochrony Srodosiska powie
uchwary zaopiriowala pozyry*nie.

Radna
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RadmAntoninaAmbrozewicz- Sawczuk powiedziat ze Konisja poliq,ki
Socjalnej.Zdrowia, Praw Czlowieka i praw.uqdnosci p..i"tr,j**y
zaopiniowala pozyrywnic .

Rddn) Wie. ldw K rchr&prlesodn c/.r . )  Kom i iOsqidr) iKLhLt,ose.adcT)r
7e kon rs"a Dro;etr u. \.. 5 / oDinio$ 

"t- 
pol),Iyln:e

Ptzewodnicz:rcy Rady poprosii o pLzeslosowalie projektu uchwaty,

Uchwala zostala podj€ta jednoslosni€ -Uctrwala N. XjX/ I 50/08.

7l
Pvevodric/q,) .  RJd\ c 1in) po$ied/,a..  /e tcteirr  proic.r  Jchwdh aor)c/)
nr l4dlenrd vtborow ,LDel l iJ i . rc lc l  oo R"a) \otect  e j  $ ,otec $ic lp4.d
ur ? zrerotu uom. P-rewodnrczal)  Rr d)  Cr- :n\  o. i iaocz)r  .  Ze o.oiehr re-( t , {at  r*  vvego'o{o b} t  or"s . ,  )  . ,d pJ, ied/e, idcn t" . i . . .  . ; r " i . j
jednak Przewodniczqcy rp)rr l .zy 54 u{rg l

Radna Hma Wysocka- prz€wodniczqca Komisji Budzetu, RolnicMa.i
Inliast,.uktury i Ochrcny Srodowiska polriedzial, ze ko, sja projekt
uchwaly zaopiDiowala pozlrywnie

Radna-Antonina Ambrczqvicz, Sawcak powiedziai ze Komisja porityki
Socjalnej.Zdrowia, Praw cztowieka i praworz4dnosci pLojekt u;hwaty
zaopjniowaia po4lywnie .

P€dny WieslN Kuchta Przewodnic,qcy Konis.ji Oswiatlr i Kulrury oswiadczyl
zc komisja projekl uchwaly zaopnrjowala pozlrlBnie.

Przewodniczqcy Rady pop.osil o przegrosoMnie projckru uchwaly,

Uchwata rcstala podjera jednogloinie Uohwata N XiX/151/08.



8/
Pveuod_ c/q.)  Rda) unir )  oos.co, idt  /e ras.efr )  prorc^r  uLhwar\

a /Fnd.  1a rd l re le r ie h.  , . \ary od .eny tokr , ;
r : :1t t1 lec: . , lzedaqan.qo -c , /ec/  nd,e 1.) .  D, .  ewodl ic  .ac)  R. ; )  ( ,n in)
ooar, ze proJe t(- u.luaty FZ s/. rego,ouu b) t oTau iarl r, po,redze_ ac',\om,,r  I rernr( i  iedla l  p- leqoonicacy.p)1r t  c / )  .  a u$r- i  .

Ptz ewodnjczTlRady Gminy poprosii puewodnicz4clch Komisjio opinie.
Radl . . t ldua $)  o.kd-/ - reqoonrc,4c.  Korr : .  I  Bud,en.  Ror.r" , ,

In ' ra" t ruLrLD_iOchro,)  \ rodo$. ka po$icd/  t . t '  (or  s;projek]r
cnwary zaop nrowala pozyl jwnie.

Radna AntoniDa Ambrozewicz- Sawczuk
Socjalnej,zdrowia, pmw Czlowieka
zaolnrowata pozylywnle

Radny Wieslaw Kuchta-przewodnicz4cy Komisji Oj!\iaty i Krltury ojwiadczyl
2e komisja prcjeki uchwaiy ,noliniowala pozytywnie.

Przewodniczacy Rady poprosil o przeglosowaDie projeku uchwaly,

Ucnr€la rcstala podjqra pzy I siosie wstrzymujqcyh sii Uchwair Nr
xr)i/152/08.

powiedzial ze Komisja poljryki
i Praworzqdnosci !rcjekt uchwaly

9l
n. /e$odni .z.  \  R"d) LJmin) po! .eJ/  r , . , .1 tote i ,  v  oojeh
l addh 1r$ ,  r l , . )  $  KJ ID i  Przevodr  i . /a . )  pJoyu, in )
leJ uchwaly tez szczeSolowo byl omawidy na Dosiedzcniach
jednak Przewodniczqcy spyta] czy s{ uwaei .

Prewodnic'Tl Rady clniny poprosi] przewodniczecych Konisji o opinie.
Rddna Hanna W),ockn- Prlpwoari .  /qca Ko - i . ' i  Br a^n,.  no i i , , . i

lrlrd:trukr rl i O.hturr \.ooo. i l d iu$ ied dt. /e ko r;jd !rcje
uchwaly zaopiniorvala pozlrylvnie.

tyl is jaPol if:

\

,Tizl
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Radny WieslN Kuchra,Przewodnicz4cy Kobisj j Ojwiaty i Kultury ojwiadczyl
/ e l o T i  i d D ' o . e ( r  t r t  $ d l v . d o D , o 4 o . . .  p o r ) r ) { 1 r e .

Przewodniczqcy Rady poprosil o prz€gtosowenie prcjektu uchwaly,

Uchwala zostala podjQta jednoglo(Die Uchwala Nf XIX/I53/08.
t0/
P ? e { o J l ; c - f l  R a o )  u m i r .  o o '  e a / : d l . / e  u . c r )  o ^  r k , \ . r J \  d o ) c z l

o - l e d i e s / i c ! a  p . l  B r o o s d  u  e o r r { . ) r r e p o  b o . k d
sporloweso w Ochli ul.Szkolana t',. Pze$,odnicz{cy Rady Cniny dodar, ze
lrojekt tej uchwaly tez szc2es6lowo byt omawiany na posiedzcniauh komisji
n.Jr t r 'e :eJnal  r r , ,eaodr: . r - . )  .Dr j? c"1 a |  !Jgi .

Przeaodniczqcy Irady Cfrnry po|rosil przcwodnicz{cych Komisji o opinie.

Radna Hanna Wysocka- PucwodniczqcaKonisji Budzetu, Rolnt.rwa,i
Inliastrktury i Ochrcnt Srodowiska powiedziat, 2e konisjaprojckt
ucnwaly zao!iniowata pozlLyMie.

Radla Antoniia Ambrozcwicz Sawczuk powiedziai 2e Komisja potiryki
Socjainej.Zdlowia, Prrw Czlowieka j pEwoz4dnosci projekt uchwoly
zaopiniorvaia poz)4ywnie .

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy KoDisj i OSwiaty i Kulrury osrviadczyt
ze komlsj a pfoj ekt uchwaly zaopiniowata po44ysnic.

Przewodnicz4cy Rady loprosil o pregiosowanie projekrLr uchwah/,

Uchwala zostala podj€ia jednoglosnie Uchwata Nr XIX/]54/08.
t l l
Przewodnicz+cy Rady Gnnry pwiodziat, ze ostarni projekt nchwaly
ustaienia Dajnizszego wynagrodzenia i warodci jednego puli<tu dla
ustalenia miesi€caych stawek wyragrodzenia pracownik6\! nic b
laxczycielaDi zatrudnionymi w plac6wkach oswialowych, dla
organem p.owadzqcym j€st Gmina Zielon! Com.. Przewodnicz.lc
Gminy dodat , 2e prcjekr tej uc|wlty Lez szczegolowo by] omaw

l;"Jffi.* 
..oi' .'".niej jednak przewodnicTecl se)aal czy s{

l ,  /
I "7.-L,t ]  /

f.l /

y Rady



Radny Tomasz Sroczynski- powiedziata ,ze
aby uchwala obowiqTaata od 1 sryczria
wyr6wnanie. czy bedzie to zealizowane.

, ze popreE stanowisko .adnego Tomasza
L'edy zdjeliiml r fealizacji budowa

Wojl odpowiedzial. ze nie szkoly nie najq w
aby wlnag.odzenie zmienia od stycaia
dyrcktor6w, bedziemy musieti zmienia budze!.

Pani Radczyni, s),j ainila z decyzj a od triedy bedq pod*yzki dla lFcownik6wn;e / r le.1y od R"d) lec/  od o".oJ.ucoh .  k  )n r f l )pao(r  oo o}retrorou
Dra.o4e(  05{ rd 'ow)c l .  uc lyd le  I  o . t  $ . .e . / re  .oadcRddaI  emoze.

Radna Hanna Wysocka- ojwiadozyla
Sroczynskiego, zwlaszcra rercz
oczyszczalni w Ochli.

Po dyskusji w ktorej slos zabrati radna Hanna
Antonina Abbrozewicz Sawczak i Vr'ojlcniry,
loprosi] Przewodnicz4cych Komisji o opinie.

Ad. l2
Przewodniczqcy Rady cminy,
zap)lania radnych, prosze wiec

na komisji zgloszony byt wniosek
. by pracownicy mogii otrzymaa

budzecic tak duzych jrodk6w,
ale jezeti taka bedzie wola

Radna Hanna Wysocka- Przewodnicz{ca Komisj i Budzetu. Rotnicrwa,i
hfrastuktury i Oclrcny Srodowjska lowiedziat, ze komisja lrojektuchwaiy ao!niowala pozyrywnie.

RadnaArtonina Ambrozewicz- Sawczuk powiedzial 2e Komisja potityki
Socjalnej,Zdrowia. Praw Czlowieka i prawoz4dnosoi projekt uchwaiy
zaopiniowala !oz)4ywnie.

Radny Wieslaw Kuchta,Przewodnicz4cy Komisj i Ojwiaty i Kultury oswiadczyl
2e komisja tmjeki r.hwary zaollniowala poz,,rywnie.

Prrewodnicz4cy Rady poprosil o pzegiosowdie pro.jektu uchs€tyj

Uchwata zostata podj 9ta jednoslo(Die Uchrvala Nr XlX/ I 55/08.

Wysocka, Tomasz Sroczynski
P.zewodnicz4cy Rady cniny

powiedzial ze nastepny punkr 10 inrerpetacje

/
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Radny Jaroslaw.Blrent powicdzial ,e ma pyanie do pana W6jra w slnwie
oplaly adiacenckiej. Zwrocila sia do mnic, nlaczac mjeszka.ka wsi Ochia pdi
Lolysz 2e wydzielila dzieciom 3 dzialk i musi remz zaplacia 30 lys zl.Nic
p?mietam kiedy to bylo doklad e alejak zosralem radnym, radni prosili pana
w6jia aby w rakich przjpadkach tzn. lrzekazania dziatek dzieciom ,podchodzii
d.  reT"r  r  i i " . /cr  P\  .n1 ParJ PaI i "  $ o c ie c/ /  .  d pdla la rdt ie
/ a \ ' o { " n , e  q o b r '  n . e Z | " r \ i  1 _  r " l i -  / 1 - , o q . n i e . . r t  n p .  r . : e , A d  e .
Pr \ leoL (  ^1a(/ ) .1osa,  .  Die eal  , r  p, ,etd ar  "  er .  : I ie  / iemi{ .

wiacej interpelacji ani 7-apybn nie zgtoszono.

Ad.13.
Ptzewodniczqcy Rady cniny zwr6cit sie z prosb4 do pana W6jra o udzielenie

W6jl oswiadczyl, 2e pyrarie jesr podchwyrliwe ale odporviedz jesr bardzo
prosta. a midowicic Pdibiala prawo zadyslolowaa swojq wlasnosciq ale ja
niestely takiego prawa pod odlowiedziatnosci4 kamq i dyscyptiny finds6w
publicznych nie mam. W ^viqzku z tym ro co jest koniecae czyli naticzenie
oprall, nie mo2e Lrwzgladniaa zadnych innych wzgl€d6w niz wzgtedy ionnatne.
Zupelnie innq kwestiq jesL to do czego Pan radny nawiqzal. cz_yli moztirvoj6
roznych dzialai zwjqzanlch u znpisami \y ofdynacji podatkowej czy w naszej
uohwale o udzieldiu ulg i zrvolnien jeSli chodzi o i.neso rodzaju oplary .Na
wniosek okre(lonego nicszkaica baidTo wnikliwie anatizuje rakic syruacje.

Przewodniczitcy Rady Cmin) zwr6cil sie z prosb{ do Pani Danuty Zab}ockiej,
KicrcMika GOPS o przedstawienic sprawozddnia z realizacji cminnego
Progranu Pfofilaktyki i Rozwiarywania problem6\' Atkohotou,ch o.az
Przeciwdzialania Narkomani q roku 2007.

Pani Danuta Zablocka- lzedslawila slrawozdaDie,/ sprawozdaDic w zahczeniu/
poczynr Przewodnicz4cy Rady cniny spytat czy sqlytanja do sprawozdaria.

Ad. I5.
Przewodniczqcy Rady Gniny, po$,iedzial re
ob.ad, a mi3nowicie ,,wniosri iinlonnacje".

jem) do koiejiego pur,\u
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Y_1lt  
* :-  Bore" ud. 1ra f ,oro.o o_eb.e8J r. .or.r i  Re{,4i ,er. \

,11," ' " , - ' ,y 4i ioskr rdd,,eeo r i .o.  Lr B.1enra. roi ,  po ,1,"a".
dok.  menlou duL)vac)(h oraoM u l4. . ( /o ,n :  L / i , rd  iZ  q , r io-ek Edr(go
r Jrosrawa rJerenta.lesL niezasadnJ.

Rad 1)  rJ .osrd,  Be 'c1 /b16. ,  . ie  /  pro,oq aJ dyrckrod r /u  id  .  L<sz,ka

i l l . : i , l  
p ' - r  d r - \  r . h r u i  , i e  / . r d r l r  k  r o r r J  i n l s z k q . . e / e r i  . . r r n )

.rzetelne zalatwienie, pe&Da pani zw6cila sig z projb4 od o n d e p i a s l u o o d d o r . , o d p o s i e d / i I  b  . / a L  . , .  ; "  , .  =  . ; "  
" ,  

,  , 1  , " , .
zada p.a\1.  ur lepn.c r4dn) poi ied/ i r t .  , -  , - t .c , ,d " :e do |  :ego bdoo q.p e

oy31rd r .  nd krore n;(  / r$.zc p.  rof i  odro{ ied/ ; (c /qra, /c/a

n erK€r-o l  poraddnr Dayn) i .  DJe r"d )  posiedzrdt  ,ze pz.o Sesia
p . ^ o l r l _ . o b i e , d d ^ o | i .  o o  d  g m i r .  i  . / e a . e , . . a . , / a b o a  \ \ , . n i . , ' .
/ r . r w r e t u o D .  r a p ) - n i " T i l e  r { _ L  r ^ d n e r r "  o \ . t  / " . .  v  a / d J - a d / : a l t i
b dou ar l  i  v . )dd e, , . rL,r .Loq .dbldo$r I  d(  {  L eNien.ku,  / .bor/e i
:e  dnrc)  do r0  dn i .  "  L  ia  oo o0 J ,  \a , te . l ic  r !n)  ooureo/ id t  , /eproboqal  d / .b  raro Jod/$or i (  . re  do I  r / rJ . ,  i  , / r  . "ou Kor  Lndtnetso .  rh
okaaio sig to niemozliwe dodzwonil si€ jedynie od ,-u an eoni uutip.ri"r.j
l cdry  po$ 'ed l ia l  . re  /g ld  / .n  du K, /o

oct  i  r te  do d | i .  d /  . : ( i . /ebo  ̂ da a ie  /o .L ! .a  rdp,dr :ond.
czr musrnyloczekae !a nieszcz€Scie aby kto! zafegowai.

D\ re lLo-  K- lC poq ea/ id t  Zp td  '  r . .v  to i -o- ie  /  r .ego.

D)rckor  P.6,  f iz r  epe tdn \ \ rdemar DeJ, ( tsJ  nod.  e i  , (  , .ond. j {o
r t . v  . u e t s , ) m  r ) B o d  i r  $  u o r / o u i e  W t k o  o a b ) l  " l

nDab wojewodzkic olimpiady mtodziezy . mini t or"_yb-"" 
"t 

top"o,, nu
kt6fyn zlieli(my 4 Diejsce w wojew6dztwie, w irode w vkole podstawowej
N..E w Zielonej c6rze byl zorsmizowaD) hrniej sportowo ,"i"*"*y p"_
rodzice bawiqsie z nafti .Szkota z przylepu zdjela ram r ,"i"j"*.W -*.i"[ *
szkole Nr rt odbyt sie tumiej lvicdzowo, aba$,oiry na k16rym szkola
podstawo$,a z Drzonkowa zajela r6qriez I mjcjsce. W dniu wczofajszynr
otrzyhalen lisno z UrzQdu Miasts z projbq o umozliwienie nauczycielce
naszej szkoty udziah w imprczie miedzyDarodowej, bar.tzo siq ciesze z reso
fattx i2 lauczycielka sminnej szkob b€dzie feprezentowaa miasta i emine ;a

Dyrektor PG w Przylepie Pan Wjtold Towlik
na uroczystoia z okyji obchod6w DDia
wydaRnictwa Pr2ylep da$nej idzij.

rrszysl\ictr zebkryeh
ord na publikacje
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Rodnr  Anror . ,  ADb,o/e$: . . .  \dr . /a t  oodl  e tosdtd !  /dp.os, ,€1 e!ooadtd
owne/  / r  nre 04r ;e  d o! /ego r "d l )  q( re l r  l ,c  ro /F. .q  ood/vo-1 do

zd\ ' .  dr  Komjr  I  ego . / ,  Uwedu.  r rgd j  /  )  r  ?  rk t i  f -obtemJ

Radny Wieslaw Kuchra - zaprosil zebnDych na konftrencie. ktora odbedzie sie

W6jt - odpoviedzia], ze o do decyzji o !".unkach z.budowy. to w gmiach o
ktorych radny powiedziai wydaje sia kilka noze kilkaladcie d;cyzji, u;as sqto

Radr)  JaroJ"w Bcre .  po$ied, .  . /e Wo r  e odpou er/ i r r  1o p)  d1e
dor) czicc obsbgi paq ner mieszkuro$

W6jt powiedziat.ze rozrla2a mo2li'vosa wzmocDienia obslusi pEwnej.

R d d n a . H d T d . $ )  o c k !  m $  e o l i d l i  e  < / e : p o d / . h t . / e , \ e , i  o d D € t  e  5 i c
a r r y < L r w o i J : e . / k J t '  ̂)  r a d r ) . t .  / d s t d 4  d .  e , r  , d r l d .

Radna AnloDina Anbrozewicz- Sawczak, powiedziala 2e co do obstuej Frawne.j
mjeszkanc6w, to radca prawny zarrudniony w Urzadzicjest na potrze;y obslusi
prawneJ urzQdu, nieszkdcy powinDi koe"ystld z obstuei pralDej np. przcz
pnwn'ka w Gazecie I-ubuskiei.

Przewodniczqcy Rady cniny zlo2yt mdncmu Jaroslasowi Bercntoq,i- zyczenia

e XLX Sesj iPrzewodnicz4cy Rady cminy
Rady Gminy Zielona G6ra .

Itady Gniny
Jerz! 2


